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Protokół Nr 35/2018 

 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 21 marca 2018 roku  

   
Na posiedzeniu obecni byli członkowie Komisji, pozostali radni  oraz 

zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. Obrady prowadził Przewodniczący 
Komisji - radny Bogdan Knopik, który powitał wszystkich obecnych.  
 
Następnie przedstawił porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1  
Przedstawiony porządek posiedzenia Komisja przyjęła „jednogłośnie" - głosowało                        
13 radnych.  
 

Ad. 2 
Protokół Nr 34/2018 z posiedzenia Komisji w dniu 21 lutego 2018 roku został przyjęty  
jednogłośnie  – głosowało 13 radnych. 
 
Ad. 3 
Skarbnik GiM Zbigniew Wojtyło omówił zmiany Uchwały Budżetowej Gminy                        
i Miasta Czerwionka-Leszczyny na rok 2018 oraz  zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny. 

 
Członkowie Komisji poruszyli omówili takie zadania jak budowa ronda                                   
w Leszczynach, wprowadzenie dochodów z Funduszu Pracy na organizację prac 
społecznie użytecznych czy wprowadzenie środków związane z przystąpieniem                 
do Konkursu Inicjatyw Lokalnych dot. sołectw w ramach odnowy wsi. 
 
Radny Jerzy Kapszewicz w związku z uchwałą w sprawie wyrażenia zgody                        
na zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej, zapytał dlaczego chcemy 
sprzedać działkę przy ul. J. Pawła II. Ziemia nie traci na wartości i może to  nie być 
dla nas korzystne.  
 
Skarbnik GiM powiedział, że ten teren nie jest atrakcyjny, jest tam rozbudowana 
infrastruktura podziemna, nie można go zabudować. Właściciel restauracji, który                   
o ten teren dba chce go wykupić i postawić tam plac zabaw.  
 
Komisja w/w projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie.  
 
Ad. 4 
W sprawach bieżących Komisja nie podjęła tematów.  
 
Na tym Komisja zakończyła swoje posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Sylwia Gruszkiewicz     

Przewodniczący Komisji   

 Radny Bogdan Knopik  


